
Utdrag fra begrunnelse for nomineringer for Camilla Carcary:

- mangeårig medlem av NGCF, har hatt diverse verv i foreningen opp gjennom årene - 
sitter pr.dd som sekretær.
 
Jeg anser Camilla som en meget god representant for denne prisen fordi:
I tillegg til å sitte på lang erfaring, kunnskap og innsikt i rasen, er hun en svært god 
formidler. Det er alltid gode råd å få, og hun er flink til å motivere andre og gi ros.
 
Camilla har en genuin interesse for rasen, både innenfor dette rundt avlen her til lands -  
og ikke minst bruken av denne allsidige rasen.
Som mangeårig GC eier har hun vært  godt synlige på mange ulike arrangementer og 
aktiviteter rundt omkring i landet, og hun er medlem i Råde og Onsøy Rideklubb.
Hun er i dag eier av den flotte hoppa Petronella, som i seg selv er en meget god 
representant for rasen.

 Camilla er svært engasjert og for noen kanskje for engasjert. I mine øyne er hun en 
fantastisk person som bare vil rasens beste. Hun hjelper alltid om noen har spørsmål ang. 
fôr, avl, salg osv. Hun stiller på dressurtimer, distanseritt, kurs og ikke minst, hun er med 
og løfter rasen videre ved å alltid prøve å avle bedre avkom enn hva man selv har. Det er 
en god og rutinert avler. Camilla har en sterk personlighet og et sterkt engasjement for 
rasen. Noen kan kanskje mene dette er negativt eller tar for mye lys, men i mine øyne er 
hun en person man lett vet hvor man har og som det er spennende å samtale med. Det er 
så mye kunnskap som hun så mer enn gjerne deler.
Dette er hvorfor JEG nominerer Camilla Carcary �


